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Content  
Whenever additives for biodiesel are used as blending component in diesel fuel it is 

very important that the additives are not interacting with the mineral matrix, with other 

additives or with the engine oil in any forbidden way.  

This paper describes the methods and the product requirements for the No Harm test 

of oxidation stabilizers, used for biodiesel, which is intended as blending component. 

Furthermore, the document contains a test procedure to determine the relative 

efficiency against Butylhydroxytoluene (BHT) using four different scenarios.  

Finally, the paper reports the results obtained from recent no harm tests of oxidation 

stabilizers. 

 

Inhalt 
Bei Beimischung von Biodiesel zu Dieselkraftstoffen dürfen die verwendeten Additive 

keine nachteiligen Wechselwirkungen mit anderen Komponenten, wie beispielsweise 

der mineralischen Matrix, anderen Additiven oder dem Motoröl, hervorrufen.  

Die Veröffentlichung beschreibt die Methoden und die Anforderungen an 

Oxidationsstabilisatoren in Biodiesel als Beimischkomponente für den No-Harm Test. 

Zudem enthält das vorliegende Dokument die Testbeschreibung für die Bestimmung 

der relativen Wirksamkeit zu Butylhydroxytoluol (BHT) für vier verschiedene 

Szenarien.  

Abschließend beschreibt die Publikation die aktuellen Prüfergebnisse der No-Harm 

Tests an Oxidationsstabilisatoren.  
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